
 

 

 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Regelement van orde voor de vergaderingen 

en andere werkzaamheden van de Raad

 

Schriftelijke vraag aan ☒ het college van burgemeester en wethouders  ☐ de burgemeester 

Onderwerp: 

 
Verkeersveiligheid President Kennedylaan  

Dagelijks ontstaan er levensgevaarlijke situaties bij het oversteken van met name scholieren bij twee plaatsen op de 

President Kennedylaan: 

1) komend vanaf de President Kennedylaan, oversteken van de Loopkantstraat naar het fietspad President 

Kennedylaan (Tegenover autobedrijf Verstegen); 

2) vanuit het fietspad President Kennedylaan de ventweg en daarna de Volkelseweg oversteken naar het sportpark. 

Uiteraard is het in omgekeerde richting net zo gevaarlijk. 

Ouderen stappen meestal af en wachten op een moment om veilig over te steken. 

Scholieren doen dat niet en maken de oversteek vaak zelfs diagonaal. 

Het aantal scholieren uit Volkel en Uden Zuid, dat van deze fietsroute gebruik maakt, is groot. 

Het verkeer op de Loopkantstraat en de Volkelseweg heeft weliswaar voorrang, maar vooral wanneer groepen 

scholieren de oversteek maken, wordt de situatie onoverzichtelijk en dus gevaarlijk. 

Omdat automobilisten soms inhouden en stoppen, om de fietsers voorrang te verlenen, wordt de situatie alleen maar 

onoverzichtelijker. 

Het komt regelmatig voor dat het maar net goed gaat! 

Inmiddels is gestart met de bouw van een aantal woningen op de hoek Loopkantstraat / fietspad President 

Kennedylaan. 

Hierdoor wordt de verkeerssituatie aan die kant nog onoverzichtelijker en dus gevaarlijker. 

Ook zal daardoor bouwverkeer over het fietspad plaatsvinden. 

De PvdA fractie maakt zich zorgen over de beide oversteekplaatsen van met name scholieren. 

De fractie van PvdA heeft hierover de volgende vragen aan het college: 

1) Onderkent het college de geschetste onveilige situatie voor met name scholieren? 

2) Kan het college op korte termijn maatregelen treffen waardoor het voor fietsers veiliger wordt om hier over te 

steken? 

3) Gevraagd wordt om een tijdelijke oplossing omdat de problematiek onderdeel kan zijn van de omgevingsvisie 
Volkelseweg. 

 

Datum indiening : 8-5-2017  

Fractie : PvdA  

Naam indiener : Ingeborg Tros  



 

 

 

ANTWOORD OP SCHRIFTELIJKE VRAAG 
Artikel 38 Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad

 

Antwoord door:  ☒ college van burgemeester en wethouders van Uden  ☐ burgemeester 

Datum: 30-5-2017 

Antwoord: 

1) Onderkent het college de geschetste onveilige situatie voor met name 

scholieren?  

Antwoord: 

Het college herkent een aantal zaken in de geschetste problematiek en een aantal niet. Voor verdere 

verduidelijking wordt verwezen naar antwoord 2. 

  
2) Kan het college op korte termijn maatregelen treffen waardoor het voor fietsers 

veiliger wordt om hier over te steken?  

Antwoord: 

 Het gemeentelijk verkeer en vervoersplan (GVVP) heeft in het uitvoeringsprogramma een aantal 

projecten die (deels) ingaan op de problematiek. Het college wil hier gaan voor een permanente 

oplossing en geen tijdelijke maatregel toepassen. Ten aanzien van het getoonde gedrag door 

scholieren kan gesteld worden dat het een probleem van alledag is. Samen met scholen en VVN acties 

wil het college het gedrag van scholieren in het verkeer beïnvloeden. Vaak zijn infrastructurele 

aanpassingen niet de oplossing, uitzondering hierop is de kruising Loopkantstraat – Kennedylaan. 

 

Kruising Loopkantstraat – President Kennedylaan 

Op deze kruising gaan fietsers in een “bajonet-beweging” langs / over de Loopkantstraat van de 

kleine Kennedylaan naar de grote Kennedylaan en vice versa. Deze bajonetverbinding versterkt de 

neiging om schuin over te steken. Middels een infrastructurele aanpassing wil het college het schuin 

oversteken onmogelijk maken. Dit is een project uit het GVVP dat in 2018 gepland staat. 

 

Parallelweg Volkelseweg – oversteken naar sportpark 

Het gestelde gevaar voor oversteken van de Volkelseweg van en naar het sportpark wordt niet 

gedeeld. De recente herinrichting van de Volkelseweg zorgt voor meer overzichtelijkheid en een 

lagere rijsnelheid. Vanaf de parallelweg (beoogd als fietsstraat met trottoir) heeft 5 locaties waar de 

oversteek naar het sportpark kan worden gemaakt. Dit zijn allemaal haakse oversteken (ter hoogte 

van de Maasstraat, de Sportlaan, het Retraitehuis, de scouting en de Udenseweg) met goed overzicht 

en twee oversteken zijn per rijrichting over te steken. De verkeersveiligheid is hier niet in het geding 

met uitzondering van fout verkeersgedrag. 

  
3) Gevraagd wordt om een tijdelijke oplossing omdat de problematiek onderdeel kan zijn van 

de omgevingsvisie Volkelseweg.  

Antwoord: 

Bij de herinrichting van het kwadrant Volkelseweg / Loopkantstraat zullen een aantal plannen in de 

vorm van een gebieds-challenge een plek gaan krijgen. Feit blijft wel dat de fietsroute parallelweg 

Volkelseweg – fietsdoorsteek Kennedylaan – President Kennedylaan gehandhaafd blijft, de vorm / 

ligging kan enigszins wijzigen als dat voor de plannen positief is. 

 


